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El Govern s’afegeix a les mostres de condol per la pèrdua de 

Josep Maria Puy Bergés 
Pare del secretari d’Estat d’Economia, Treball i Habitatge,  

Jordi Puy Segura

Progressistes SDP crearà 
equips temàtics per treballar 
sobre diferents aspectes. Així 
ho preveu la ponència presen-
tada per la candidatura a la 
Comissió de Política Nacional 
del partit, liderada per Josep 
Roig, que el congrés extraor-
dinari celebrat aquest cap de 
setmana ha aprovat i validat.

Concretament, el document 
considera “primordial” establir 
equips de treball per àrees com 
la d’habitatge, medi ambient i 
territori; economia i finances; 
afers socials; cultura i esports; 
o exteriors i UE. Aquestes co-
missions tindrien per missió, 
d’una banda organitzar tro-
bades amb associacions i enti-
tats que treballin en aquestes 
àrees, i de l’altra traslladar la 
informació obtinguda a la Co-
missió de Política Nacional a 
través de reunions mensuals 
o bimensuals amb la participa-
ció oberta als militants.

De manera semblant es 
vol que treballin els comi-
tès locals, que “han de tenir 
un paper clau en el procés de 
convergència política i social 
cap a la refundació del centre-
esquerre del nostre país”, tal 
com s’exposa en la ponència, i 
que és el principal objectiu que 
s’ha establert la nova direcció 
de Progressistes-SDP. S’entén 
que els comitès locals són els 
que tenen un contacte “més 
directe” amb afiliats i simpa-
titzants, així com amb asso-
ciacions, entitats i ciutadania 
en general, i per això la ponèn-
cia els encomana “la tasca no 
gens fàcil d’eixamplar la base 

de militants i simpatitzants, 
i de donar més visibilitat a la 
nostra formació”. La formació 
progressista interpreta que els 
resultats de les passades elec-
cions generals “van posar de 
manifest la importància que 

tenen els territoris en el re-
partiment d’escons”, i ara es 
vol corregir la situació actual, 
de “reduïda implantació” de la 
formació “en algunes parrò-
quies”.

Es vol que aquests comitès 
locals tinguin “un contacte 
directe i sistemàtic” amb la 
Comissió de Política Nacional. 
Aquest contacte serviria per 
aportar “tota aquella informa-

ció necessària per a la presa de 
decisions, posicionaments o 
estratègies” que provingui de 
les parròquies i alhora trans-
metre els acords presos per la 
Comissió de Política Nacional 
o altres assumptes d’interès 
a la militància. Així es busca 
que “els afiliats se sentin més 
partícips”, assenyala el text 
de la ponència presentada per 
Josep Roig, nou president de 
Progressistes-SDP, i Aaron 
Comella, secretari d’organit-
zació.

Aquesta xarxa ha de ser la 
base també del moviment de 
convergència política i social 
que vol impulsar la formació 
política amb l’objectiu de re-
fundar el centreesquerra del 
país. En aquest sentit, es vo-
len estructurar plataformes o 
grups de reflexió en el que es 
puguin integrar associacions 
i entitats, però també perso-
nes independents que s’iden-
tifiquin amb un “programa de 
mínims, però prou potent i 
alternatiu com per poder-s’hi 
engrescar i completar”.

SDP crearà equips per treballar 
sobre temàtiques concretes
El congrés valida la candidatura de Josep Roig a la presidència del partit

Partit polític

El nou president d’SDP, Josep Roig, al costat de Jaume Bartumeu, president sortint.
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Els comitès 
locals tenen la 
tasca “no gens 
fàcil” d’ampliar 
a ase d afi ia s

Tot i que l’actual cònsol major 
d’Escaldes-Engordany, Rosa 
Gili, continua declarant que en-
cara “falten molts mesos” per 
a la celebració de les eleccions 
comunals i que, per tant, en-
cara queda temps per treballar 
en la preparació d’un projecte 
polític amb el qual presentar-se 
a aquests comicis, ahir es va 
reivindicar per liderar un altre 
mandat apel·lant a l’experiència 
i a la feina feta a la parròquia 
que necessita, però, de conti-
nuïtat. Així ho va manifestar 
durant la festa de celebració del 
45è aniversari de la parròquia.

Segons Gili, fruit d’aquests 
quatre anys, “tenim les qüesti-
ons llançades i sabem cap a on 
anem, no és el mateix quan et 
presentes per primera vegada”. 
En aquest sentit, va exhibir que 
l’equip de govern segueix treba-
llant tots els projectes iniciats 
“als que ens vam comprometre” 
i continuen també “a l’escolta 
de la gent com crec que hem es-
tat des del primer dia”.

Voldria repetir mandat 
acompanyada de l’actual cònsol 

menor, Quim Dolça? Va dir que 
li té “molt afecte” i que compta 
amb ell “en algun lloc”; ara bé, 
a hores d’ara “tot això no ho sé 
encara; sí que en principi pen-
sem que hi hauria d’haver con-
tinuïtat però pot passar qualse-
vol cosa”.

I amb quin format i aliances 
es presentarà a la reelecció? 
“No tenim el cap en tot això”, 
va assegurar. Gili va recordar 
que tenien “una etiqueta inici-
al que després no la vam tenir”, 
però això no els ha impedit pas 
“treballar molt i continuar el 
programa”. A parer seu, “al final 
són més els fets que no tant les 
persones”.

En qualsevol cas, la cònsol 
major va remarcar que la idea 
seria concórrer a les eleccions 
comunals amb un programa que 
estigui “en continuïtat” amb els 
projectes encetats i tenint en 
compte tots els col·lectius: gent 
gran, gent jove, famílies. “Això 
és el que ens continuarà regint 
d’aquí a finals d’any”, va insis-
tir. “I segur que si tenim la vo-
cació de continuar amb aquest 
programa ens presentarem”, va 
concloure.

Gili apel·la a l’experiència 
i a la feina iniciada per 
liderar un segon mandat

escaldes-engordany

La cònsol major d’Escaldes-Engordany, Rosa Gili.
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El conseller general socialdemò-
crata Pere Baró ha entrat una 
bateria de preguntes sobre les 
instal·lacions esportives previs-
tes per als Jocs dels Petits Estats 
d’Europa que s’acolliran el 2025. 
Baró demana quins equipaments 
s’utilitzaran; quines són les seves 
condicions actuals; quina previsió 

de millores es té  i si s’està fent un 
seguiment de les condicions dels 
espais que depenen dels comuns 
i de les possibles modificacions 
a fer. La pregunta es fa després 
que el secretari d’Estat d’Esports 
i Joventut, Alain Cabanes, mani-
festés que la pista d’atletisme de 
l’Estadi comunal d’Andorra la Ve-
lla  està “en condicions” i només 
necessita “petits ajustaments”.

Baró pregunta sobre les 
instal·lacions esportives

Partit socialdemòcrata

Redacció
anDorra la vella

Marian Sanchiz



